
Mäetaguse Põhikooli Hoolekogu koosoleku protokoll

Toimus 10.12.2015 kl 17.30-19.30

Osalesid: lastevanemate esindajana - Andrus Aamer, Kai Lepik, Aliide Hindreus, Rene Kundla, 
Aksana Talja; volikogu esindajana -  Veljo Kingsep; õpilasesinduse esindajana - Robert Juuse, 
õpetajate esindajana – Kirsti Hindreus, vallavalitsuse esindajana – Tauno Võhmar
Kutsutud: Ülle Tõnurist, Maarja Saatman, Tiina Peenemaa

Päevakord

1. Arvamus kooli eelarvele 2016 
2. Olukorrast koolis - kooli direktor
3. Olukorrast koolis - õpetajate esindaja
4. Muud teemad. 

1. Arvamus kooli eelarvele 2016

Eelarvet tutvustasid direktor Ülle Tõnurist, majandusjuhataja Maarja Saatman

Tööjõukulud 2015a tasemel, eripersonal olemas, psühholoogi koht vaba – täna ostetakse sisse; 2016 
põhivara investeeringuid suures mahus ei vajata; käsitöömaja ja jäägrimuuseum kooli bilanssi; ujula 
hind – vajaduspõhine; jõusaali tehnika täiendamine – ei pea esialgselt otstarbekaks; Õuesõpe on ja 
jääb.
Otsustati: Hoolekogu on tutvunud kooli 2016 eelarve projektiga ja kiidab viimase heaks ning 
piisavaks.
 

2. Olukorrast koolis

Ülevaate andis direktor Ülle Tõnurist

Meie koolivormi on väljaspool kooli märgatud! Võib kanda ka igapäevaselt.
Õppekavade lõplik kinnitamine töös – viimase lihvi annavad õppealajuhatajad.
Kujundav hindamine põhikooli lõpuni.
Lahtiste uste päev I kl vanematele.
Töötajate töölepingute korrastamine/kaasajastamine
IT arengukava
Taastunud on perepäevad – viimane üritus on ka lastevanemate poolt rohke osavõtuga
Huvijuht, majahoidja – uued väljakutsed; koormus jagatud, konkurss kevadel;
Robootikaring – vajalik leida koheselt juhendaja, õpilaste poolt suur huvi.
3D printimine – õpilased käisid just Sillamäel piirkondlikul võistlusel, ootavad tulemusi – hästi 
käivitunud
Tegemisel uus kooli kodukord
Uues õppekavas pärimiskultuur – ainekava koostamisel.
Käsitöömaja ja Jäägrimuuseum koolile – vajalik arendamine
Digiõppe päev alates jaanuar 2016 – kodus õppimine ja tööde esitamine digitaalselt
Tagasi kooli programm 
Malering – kohaliku initsiatiiviga – kas on huvilisi?
Otustati: teadmiseks võetud

Lahkus  Aksana Talja

3.  Olukorrast koolis

Ülevaate andsid Kirsti Hindreus, Tiina Peenema

Otsusti: teamiseks võetud. Lastevanematele märgukiri Stuudiumisse.



Lõpp 19.30
Järgmise kogunemise lepime kokku jooksvalt

Esimees

Kai Lepik Protokollija

Kai Lepik


